

營商「兌•匯」幸運賞推廣之結果公佈

多謝328 營商理財客戶於2024年6月11日至2024年8月31日期間參與營商「兌•匯」幸運賞推廣！推廣之得獎客戶可獲高達32,888港元現金獎賞，各項現金獎賞之得獎客戶名單如下：

現金獎賞		得獎客戶名稱
頭獎	32,888港元	SUNNY EARN HOL***** LIMITED
二獎	3,288港元	ALICE BUSINESS CONSU***** LIMITED
		Y**** LIMITED
三獎	328港元	WING PAK TR***** CO
		RED CHEERY TE***** CO., LIMITED
		HENGSHUN T**** CO., LIMITED
		J***** LIMITED
		CM DIGITAL TR***** COMPANY LIMITED
		BAM INTERNAT***** CO., LIMITED
		IDEA A***** LIMITED
		HELAI (HONG KONG) TR***** LIMITED
		HONGKONG BLUE CASTLE INT'L T**** LIMITED
		AI LI YA TR***** LIMITED

大新銀行有限公司（「本行」）已於2024年11月將相關現金獎賞存入每名得獎客戶之328戶口內，並會顯示於隨後之月結單上。如有查詢，請致電本行客戶服務熱線2828 8008。

大新銀行有限公司

2024年12月

須受有關條款及細則約束。

本文提及的服務 / 產品並不是以歐盟的人士為目標。

Result Announcement of FX + Remittance Business Banking Lucky Draw Promotion

Thank you for participating in the FX + Remittance Business Banking Lucky Draw Promotion during 11 Jun 2024 to 31 Aug 2024! Lucky Draw winners of the said Promotion can be entitled to up to HKD32,888 cash reward. Please check the winner list below:

Cash Reward		Winner's Name
1 st Prize	HK\$32,888 cash reward	SUNNY EARN HOL***** LIMITED
2 nd Prize	HK\$3,288 cash reward	ALICE BUSINESS CONSU***** LIMITED
		Y**** LIMITED
3 rd Prize	HK\$328 cash reward	WING PAK TR***** CO
		RED CHEERY TE***** CO., LIMITED
		HENGSHUN T**** CO., LIMITED
		J***** LIMITED
		CM DIGITAL TR***** COMPANY LIMITED
		BAM INTERNAT***** CO., LIMITED
		IDEA A***** LIMITED
		HELAI (HONG KONG) TR***** LIMITED
		HONGKONG BLUE CASTLE INT'L T**** LIMITED
		AI LI YA TR***** LIMITED

Dah Sing Bank, Limited ("Bank") has credited the relevant cash reward to the 328 Account of each winner in Nov 2024. The cash reward will be shown on the next monthly statement. For enquiries, please contact our Customer Service Hotline on 2828 8008.

Dah Sing Bank, Limited
 Dec 2024

Subject to relevant terms and conditions.

The services(s) / product(s) mentioned herein is / are not targeted at customers in the EU.